
 

                                                                                        

Jaarverslag MR Basisschool Sint Joris 
2023-2024 

Leden 
In dit schooljaar bestond de Medezeggenschapsraad uit de volgende 4 leden: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Scholing 
Er is door MR leden dit jaar geen specifieke scholing gevolgd.  

Jaap-Jan Bramer (oudergeleding) 

Agnes Smit (personeelsgeleding) 

Gepke Kruithof 
(personeelsgeleding, secretaris) 

Kevin Dijkers  
(oudergeleding, voorzitter) 



 

                                                                                        

Samenwerking 
Directie 
Ongeveer maandelijks komt de MR eerst alleen samen, gevolgd door overleg met Cecile. 
Niet alleen tijdens die vergaderingen, maar ook tussendoor worden we als MR goed op de 
hoogte gehouden en gevraagd mee te denken. Zo was er afgelopen jaar de vacature voor 
een IB’er die ingevuld moest worden, een flinke zoektocht. Uiteindelijk betekende dit dat 
een leerkracht die al eerder had aangegeven ambitie te hebben op dit vlak naar deze functie 
schoof en er een nieuwe leerkracht werd aangetrokken voor groep 8. Dit was natuurlijk voor 
groep 8 verre van ideaal, maar in dit geval was het wel de best mogelijke oplossing. Als MR 
zijn we in een vroegtijdig stadium geïnformeerd en meegenomen in het proces. We zijn blij 
met het wederzijdse vertrouwen tussen Cecile en de MR, waardoor niet alleen de mening en 
invalshoek van het personeel, maar ook die van ouders een rol speelt in de besluitvorming. 
 

GMR 
De Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad zorgt ervoor dat elke MR de notulen van 
hun vergadering toegestuurd krijgt. Deze worden dan meegenomen in de MR-vergadering. 
Waar nodig worden ze besproken met degenen die lid zijn van de MR voor onze school. Het 
afgelopen jaar waren er twee punten waar wij komend jaar ook nog aandacht aan 
moeten/willen besteden. Dit betreft het aannamebeleid van scholen dat door de gemeente 
Amersfoort in overleg met besturen wordt veranderd en daarnaast de planning van de 
meivakantie, die vaak niet gelijk loopt voor het PO en VO in de regio Amersfoort.  
 

Bestuur 
Er is geen rechtstreeks contact geweest tussen onze MR en het bestuur van onze stichting 
(KPOA/SKOSS, nu AnnoNu geheten). Hier was geen aanleiding voor. De directie heeft overleg 
gehad met het bestuur waar nodig. 
 

Ouderraad 
De OR is uitgenodigd om in oktober deel te nemen aan onze vergadering om de begroting 
van 2023-2024 ter instemming voor te leggen en om samen te spreken over dingen die leven 
onder ouders. De MR heeft vragen ter verduidelijking gesteld over de begroting en heeft 
ingestemd met de financiën. Verder is gesproken over groen in de school, invulling van 
studiedagen, wat de school doet met Burgerschap en muziekles. 
In juni is de OR wederom bij een MR vergadering aangesloten. Zij hebben de begroting voor 
schooljaar 2024-2025 aan ons voorgelegd en een voorstel gedaan om de vrijwillige 



 

                                                                                        

ouderbijdrage te verhogen van €49,- naar €55,- per kind. Dit i.v.m. inflatie en sterk gestegen 
kosten voor de schoolreis. De MR heeft hier na goed overleg mee ingestemd. 
 

Ouders 
Er is dit jaar een poll uitgestuurd over informatieve ouderavonden. In oktober was er een 
ouderavond over het onderwerp ‘Lezen’, maar de opkomst was vrij laag. Daarom was het 
interessant om te weten wat hier de oorzaken van waren, of er belangstelling is voor 
informatieve ouderavonden en wat dan qua dag/tijd en onderwerpen het meest aanspreekt.  
Uit de poll bleek dat de meerderheid van de ouders wel belangstelling heeft voor 
ouderavonden, maar dat men ofwel niet op de hoogte was, ofwel dacht dat de ouderavond 
alleen voor groep 3 was, ofwel kwam de dag/tijd niet uit. Qua onderwerpen bleek de 
belangstelling vrij breed. 
 
De uitkomsten zijn gedeeld met de directie en het team en voor volgend schooljaar is er op 
26 maart 2025 een informatieve ouderavond gepland. Er zullen verschillende onderwerpen 
aangeboden worden die avond. Welke dit precies zijn en hoe de avond precies vormgegeven 
wordt, wordt t.z.t. gecommuniceerd. 
 

Speerpunten 
Inspectie 
Begin van dit schooljaar werd de Sint Joris bezocht door de inspectie. Als MR zijn we 
meegenomen in dit proces en in eerste instantie zou de inspectie ook met ouders spreken. 
Helaas (mild uitgdrukt) besloot de inspectie dit onderdeel van de planning af te halen i.v.m. 
de beschikbare tijd. We zijn over het geheel genomen wel heel blij met de uitkomsten van 
het inspectiebezoek. 
 

Personeel 
Zoals u in het begin van dit verslag al heeft kunnen lezen, zijn we ook nauw betrokken bij het 
proces rondom de vacature voor een nieuwe IB’er dit jaar. We hopen dat de personele 
bezetting komend jaar geen punt van aandacht meer zal zijn, maar mocht dit niet zo zijn, 
hebben we er alle vertrouwen in dat dit weer goed kan worden opgelost. 
 

  



 

                                                                                        

Overige besproken punten 
In het jaaroverzicht ziet u de belangrijkste besproken punten per maand, met daarbij een 
korte toelichting en de besluiten die de MR heeft genomen. De MR heeft op verschillende 
onderwerpen verschillende manieren van inspraak. Soms is er sprake van instemmingsrecht, 
dan is instemming vereist voor iets uitgevoerd mag worden. Andere keren is er sprake van 
adviesrecht. Dan geeft de MR een positief of negatief advies en wordt het voorstel ofwel 
aangepast naar het advies, of de directie beargumenteert waarom het een advies niet 
opvolgt. Dit laatste is niet voorgekomen dit jaar. 
 
Als u bij een specifiek punt meer gedetailleerd wilt lezen wat er besproken is tijdens de 
vergadering, verwijzen we u naar de notulen van de desbetreffende maand. Deze vindt u op 
de website. Als u alsnog vragen heeft of graag eens een MR vergadering bij wilt wonen, kunt 
u de MR mailen op mr.sintjorisschool@scholengroepannonu.nl 
 
 

https://www.sintjorisschool.nl/ouders/mr
mailto:mr.sintjorisschool@kpoa.nl

